
THE MOOD MANAGER



 
Your new neighbour at Palm Jumeirah understands your every mood. 

Whether you wish to relax at our Health & Beach Club or try new cuisines,
Fairmont The Palm is the place for you.

Choose your mood to find the experience that suits you...

WHAT ARE YOU IN THE MOOD FOR?

 

يتفهم جارك الجديد بجزيرة نخلة الجميرا مزاجك.
سواء رغبت في الاسترخاء في النادي الصحي والشاطئي أو أردت تجربة تناول 

مأكولات جديدة، فيرمونت النخلة هو المكان الامثل.
 

حدد مزاجك لاكتشاف التجربة التي تناسبك...

ماذا تحب أن تفعل؟
 



RELAXATION

RELAXATION

الاسترخاء

الاسترخاء



ROMANCE
áz°ùfÉehQ

PAY 3, STAY 4     

Book a three night stay at Fairmont The Palm and receive a fourth night for free. 
Enjoy all of the Hotel’s amenities for 25% longer – all with Double Air Miles.

Rates are based on double occupancy in a Fairmont Room and are exclusive of 10% municipality fees and 10% service charge. 
The promotion is subject to availability on bookings for stays between 8th May and 30th September 2013. 

Terms & Conditions apply.

امكث أربع ليالي بسعر ثلاث      

احجز ثلاث ليالي في فندق فيرمونت النخلة واحصل على الليلة الرابعة مجاناً. واستمتع بجميع مزايا الفندق لمدة أطول بنسبة %25– كل 
هذا مع برنامج دوبيل آير ميلز. 

تعتمد الأسعار على الإقامة المزدوجة في غرفة فيرمونت، ولا تشمل %10 رسوم البلدية و%10 رسوم الخدمة. يخضع هذا العرض لتوفر 
أماكن للحجز في الفترة من 8 مايو حتى 30 سبتمبر 2013. تطبق الشروط والأحكام.
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SUMMER SPA SPECIALS
Refreshing Spa Offers at Willow Stream Spa

     

Indulge in a Willow Stream Desert Sand Hammam treatment 
and get 25% off the second throughout July*.

Round off the season with incredible Ramadan and Eid offerings at Willow Stream Spa. 
Enjoy a 90-minute facial or body treatment and receive a complimentary eyebrow design 

or file and polish for fingers or toes.

The Spa will be open until midnight during the Holy Month.

Offers subject to availability. 
*The second treatment must be availed on the same day and be the same value or less than the hammam treatment

عروض المنتجع الصحي الصيفية الخاصة      
عروض السبا المنعشة في منتجع ويلو ستريم الصحي

تمتعي بعلاج حمام رمال الصحراء في منتجع ويلو ستريم الصحي، واحصلي على خصم %25 على 
جلسة علاج ثانية طوال شهر يوليو.*

سيختتم الموسم بعروض رمضان والعيد الرائعة في منتجع ويلو ستريم الصحي. حيث يمكنك أن تحصلي على رسم  مجاني 
لحاجب العين وتلميع أصابع القدمين أو اليدين حين تقومين بجلسات علاج للوجه والجسد تستمر لمدة 90 دقيقة.

سيفتح المنتجع أبوابه حتى منتصف الليل أثناء الشهر الكريم.

تخضع جميع العروض لتوافر الأماكن.
ينبغي الاستفادة من جلسة العلاج الثانية في نفس اليوم وأن تكون بقيمة أقل أو نفس قيمة جلسة الحمام. النادي الصحي والشاطئي في فيرمونت النخلة.
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FAIRMONT THE PALM’S HEALTH & BEACH CLUB           

 Enjoy a special three-month membership for June, July and August at a 50%
 discount, with exclusive discounts on F&B, personal training and spa treatments.

 Enjoy a fully-equipped gym, four ocean view pools, private beach, sauna and
 .steam room, Wi-Fi, valet parking and much more

 For further information, contact our Membership Team on +971 4 457 3330
or email palm.healthclub@fairmont.com

النادي الصحي والشاطئي في فيرمونت النخلة

استمتع بعضوية ثلاثة شهور خاصة في يونيو ويوليو وأغسطس واحصل على خصم %50 بالإضافة الى الخصومات 
الخاصة على المأكولات والمشروبات والتدريب الشخصي والجلسات الصحية. واستمتع بصالة الألعاب الرياضية 

المجهزة تجهيزاً تاما، بالإضافة إلى أربعة مسابح مطلة على المحيط، وشاطئ خاص، وغرف الساونا 
والبخار، وخدمة الواي فاي، وخدمة صف السيارات والكثير من المزايا الاخرى.

للمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بفريق العضوية لدينا على الرقم: 3330 457 4 971+ أو التواصل 
palm.healthclub@fairmont.comt عبر البريد الإلكتروني



 Enjoy a special three-month membership for June, July and August at a 50%
 discount, with exclusive discounts on F&B, personal training and spa treatments.

 Enjoy a fully-equipped gym, four ocean view pools, private beach, sauna and
 .steam room, Wi-Fi, valet parking and much more

 For further information, contact our Membership Team on +971 4 457 3330
or email palm.healthclub@fairmont.com
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RAMADAN 

           

Enjoy a range of celebrations across the hotel throughout the Holy Month of 
Ramadan (approximate dates 10th July to the 10th August 2013).

Flow Kitchen
Savour the holy season in a modern Arabesque setting with spectacular views of 

Dubai Marina. Break your fast with Arabian, Asian and European delicacies, 
including Fette Shamiyye, Makdous, Harisse and Umm Ali. Dedicated 

entertainment venues will be available for private reservations of groups of 50 
guests or more.

All guests will also be able to enter into a competition to win an Eid getaway to 
a Fairmont hotel within the region, including flights and 2 nights’ 

accommodation and breakfast. 

Iftar - AED 175 per person which includes an AED 10 charity donation 
(children aged 6 and under dine for free; 

children aged 7-12 receive a 50% discount).

Sohour - À la carte menu from 9:30pm - 2:00am daily 
(minimum spend of AED 100 per person applies).

Above mentioned prices are only applicable at Flow Kitchen restaurant. 
Reservations are advisable and the Hotel’s cancellation policy applies.

شهر رمضان الكريم

استمتع بسلسلة الاحتفالات في الفندق طوال شهر رمضان الكريم (من 10 يوليو حتى 10 أغسطس  2013 تقريباً).

مطعم فلو كتشن
استمتع بالشهر الكريم في جلسة الأربسيك الحديث وإطلالات مرسى دبي الخلابة وتناول الإفطار مع أشهى الأطباق 

العربية والآسيوية والأوروبية من بينها الفتة الشامية والمكدوس والهريسة وأم علي. وستكون الأماكن الترفيهية 
الخاصة متاحة للحجوزات الخاصة للمجموعات التي تضم 50 شخصاً أو أكثر. 

يحق لجميع الزوار دخول مسابقة للفوز بقضاء عطلة العيد في أي من فنادق فيرمونت داخل المنطقة، شاملة التذاكر 
والإقامة لمدة ليلتين ووجبة الإفطار. 

الإفطار: 175 درهم للشخص تشمل 10 درهم تبرعات خيرية 
(الأطفال دون 6 سنوات تفطر مجاناً، وخصم %50 للأطفال من سن 7 سنوات إلى 12 سنة).

السحور: قائمة الطعام حسب الطلب من الساعة 9:30 مساءً– 2:00 بعد منتصف الليل يومياً 
(يطبق الحد الأدنى بقيمة 100 درهم للفرد الواحد).

تسري جميع الأسعار المذكورة أعلاه على مطعم فلو كتشن فقط. يفضل الحجز وتطبق سياسة الفندق عند إلغاء الحجز.
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MEET AT MASHRABIYA

           

Why not hold your Book Club at the Mashrabiya Lounge? Discuss book topics 
(or just chat!) in our inspirational surroundings, with a pot of tea or coffee and 

a slice of cake for only AED 29. 

Available until 31st December 2013 for 4+ guests participating in a book club. Reservations are required – please 
quote ‘Book Club’ at time of reservation. Offer cannot be used in conjunction with any other promotions.

اللقاء في المشربية

لماذا لا تصطحب كتابك بنادي الكتاب في مشربية لونج؟ ناقش موضوعات الكتاب (أو قم بدردشة قصيرة!) في بيئة الفندق 
الملهمة مع كوب من الشاي أو القهوة وقطعة من الكيك فقط مقابل 29 درهم.

هذا العرض متاح فقط حتى 31 ديسمبر 2013 لأربعة أشخاص أو أكثر من أعضاء نادي الكتاب. الحجز مطلوب – يرجى 
الإشارة إلى "نادي الكتاب" عند الحجز. لا يمكن الاستفادة من هذا العرض مع أية عروض أخرى.



Why not hold your Book Club at the Mashrabiya Lounge? Discuss book topics 
(or just chat!) in our inspirational surroundings, with a pot of tea or coffee and 

a slice of cake for only AED 29. 

Available until 31st December 2013 for 4+ guests participating in a book club. Reservations are required – please 
quote ‘Book Club’ at time of reservation. Offer cannot be used in conjunction with any other promotions.

ROMANCE
áz°ùfÉehQ

SUMMER PROMOTION

           At Fairmont The Palm, we’re making summer the ‘new winter’ with 
not-to-be-missed deals and events, a ‘Summer is Winter’ cocktail 

and ice-inspired menu items.

Eat before Eight 
Flow Kitchen - Seagrill on 25o Restaurant - Frevo

Complete your dining experience (including settling the bill) by 8pm and enjoy 
30% off the entire bill. 1st June to 1st September 2013.

Double Trouble 
The Cigar Room – Frevo Bar - Seagrill on 25o Lounge – Mashrabiya Lounge

Buy one drink and receive another (to the same value or less) with our 
compliments. Every evening from 5pm  during June, July and August.

Chill Out Sessions
Join us every Friday evening for our Chill Out sessions. Unwind in our south 

beach pool to the tunes of our resident DJ, complemented by drinks and treats to 
keep you cool. Ladies can enjoy happy hours from 5.00pm to 9.00pm. 

Access to the Chill Out Sessions are complimentary 
from 6.00pm until 10.00pm (adults only).

عروض الصيف

في فيرمونت النخلة، حولنا الصيف إلى "شتاء جديد" مع عروض وأحداث لا تدعها تفوتك، بجانب كوكتيل ’وأصناف 
قائمة المثلجات الخاصة.

تناول الطعام قبل الثامنة 
فى مطعم فلو كتشن - مطعم سيغريل أون °25 -  فريڤو 

ينبغي استكمال تناول وجبة العشاء (بما في ذلك طلب الفاتورة) قبل الثامنة مساءً، للحصول على خصم 30%.
من 1 يونيو حتى 1 سبتمبر 2013

متعة مضاعفة 
في ذا سيغار روم – بار فريڤو – لونج سيغريل أون °25 - مشربية لونج
اشتري مشروب واحصل على الآخر مجاناً (بنفس القيمة أو أقل).

كل ليلة من 5 مساءً خلال يونيو ويوليو وأغسطس.

جلسات الاسترخاء
انضم إلينا مساء كل يوم جمعة للحصول على جلسات الاسترخاء. استرخ على مسبح الشاطئ الجنوبي على 

أنغام منسق الموسيقى، واستمتع بالمشروبات، ووسائل الاسترخاء التي تبقيك منتعشاً. ويمكن للسيدات 
الاستمتاع بساعات السعادة من الخامسة حتى التاسعة مساءً. 

ويمكنك الاستفادة من جلسات الاسترخاء المجانية من الساعة السادسة حتى العاشرة مساءً (للبالغين فقط).
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BREKKIE ON THE BEACH

           

Seagrill on 25° Restaurant & Lounge now serves its café style breakfast menu. 

Every Friday and Saturday from 8.30 – 11.30 you can enjoy a range of delicious 
breakfasts, each cooked to order and served with your choice of piping hot 

coffee or tea, and a freshly squeezed orange juice. 

Breakfasts start at just AED 75.

تناول الإفطار على الشاطئ

ابدأ يومك كما تحب أن يستمر مع إفطار ملكي، بالإضافة إلى منظر لن تستطيع تصديق سحره إلا إذا رأيته، يقدم 
مطعم سيغريل أو °25 قائمة إفطار رائعة 

كل جمعة وسبت من الساعة 8:30 إلى 11:30 صباحاً. يبدأ الإفطار فقط من 75 درهم ويقدم الإفطار مع الشاي 
الساخن أو القهوة أو عصير البرتقال الطازج حسب اختيارك.
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RISE TO THE CHALLENGE AT FREVO
Live life to the fullest in true Brazilian style

           

Step in to Frevo for a brunch experience like never before. Go head to head with 
15 different cuts of sumptuous meat as well as fresh seafood, salads, desserts and 

beverages. Prove your worth at this unique Brazilian brunch and embrace 
the Gaucho way of life.

AED 299 for soft beverage package
AED 475 for signature drinks, hops and vines package

Available 12:00 - 3:30 pm every Friday

اقبل التحدي في فريڤو
تمتع بإحساس الكمال، واستمتع بالأسلوب البرازيلي الحقيقي

لا شك أن تناول الطعام في فريڤو تجربة لا مثيل لها. استمتع بتناول 15 قطعة مختلفة من اللحم الفاخر بالإضافة إلى 
المأكولات البحرية الطازجة والسلطة والحلويات والمشروبات. واحصل على ما تستحقه واستمتع بالبرانش 

البرازيلي الفريد من نوعه، واستمتع بأسلوب حياة الغاوتشو.

299 درهم إماراتي مقابل باقة المشروبات الغازية
475 درهم إماراتي مقابل باقة المشروبات المميزة

الباقات متاحة من الساعة 12:00 إلى 3:30 ظهراً كل جمعة
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SATURDAY NIGHT FREVO

           

Savour the spirited tempo of South American dance with salsa, lambada and the 
fogo, every Saturday night at Frevo. Watch the live performances - and join in 
the fun – and enjoy two caipirinhas plus a tasting platter of Brazilian meatballs, 

shrimp empanadinhas and cod croquettes, all for just AED 120.

Timings: 8:30pm till 11pm

ليلة السبت في فريڤو

تذوق إيقاع الرقص اللاتيني مع الصلصا، ولامبادا، وفوجو، كل ليلة سبت في فريڤو، واستمتع بالعروض الحية وانغمس في 
عالم من المرح وتذوق مشروبان من الكوكتيل البرازيلي "كايبيرينها" بجانب مجموعة من أطباق كرات اللحم البرازيلية، 

وفطائر الجمبري على الطريقة البرازيلية، وكروكيت سمك القد، كل ذلك مقابل 120 درهم.

\الأوقات: من 8:30 إلى 11 مساءً



Savour the spirited tempo of South American dance with salsa, lambada and the 
fogo, every Saturday night at Frevo. Watch the live performances - and join in 
the fun – and enjoy two caipirinhas plus a tasting platter of Brazilian meatballs, 

shrimp empanadinhas and cod croquettes, all for just AED 120.

Timings: 8:30pm till 11pm
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KID’S CLUB
Fairmont Falcons Activity Centre

           

Wear your kids out with our weekday Summer Camps. Let us entertain your 
little ones from 1pm to 5pm, Sunday to Thursday, with special themes each 

week and fun and games galore. 

Prices from AED 850 per week (discount for multiple weeks applicable). 

For more information please call 04 457 3331.

نادي الأطفال
مركز أنشطة فيرمونت فالكونز جونيرز

اشغل أطفالك مع مخيماتنا الصيفية اليومية. وامنحنا فرصة الترفيه عن صغارك من الساعة 1 إلى 5 مساءً، من الأحد إلى الخميس، 
مع موضوع خاص كل أسبوع والكثير من الألعاب ووسائل الترفيه.

تبدأ الأسعار من 850 درهم للأسبوع (يطبق الخصم عند حجز عدة أسابيع). 

للمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بالرقم 3331 457 04.



Like us on    Follow us on   

Be the first to find out about our last-minute offers have the chance  
to enter exclusive competitions and win some amazing prizes!

fairmont.com/palm

Terms and Conditions
• Room prices are subject to service charges and municipality fees • Restaurant, bar and spa prices are inclusive of the services charges and municipality fees  

• Special offers are subject to availability and cannot be combined with any other discounts. Advance booking is recommended  
• Offers are valid from the 1st June to 31st August 2013  • For more details on each offer, please call + 971 4 457 3388 or email palmdubai@fairmont.com


